
Evropa se musí zbavit vypočítavých
bruselských byrokratů a jejich zkázonosné
Zelené agendy, řekl Babiš na CPAK v
Maďarsku
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MAĎARSKO/ČESKO: Andrej Babiš během projevu v Budapešti volal po větší solidaritě a
soběstačnosti v rámci Evropské unie a po větší ochraně hranic kolem ní.

Náhledový obrázek: Bývalý český ministerský předseda Andrej Babiš promlouvá v maďarské
Budapešti na CPAC, ve čtvrtek 4. května 2023.

Evropská unie se musí zbavit těch vypočítavých byrokratů a nechat se vést pragmatickými politiky,
kteří usilují o vybudování bloku soběstačných zemí, a také respektují národní suverenitu, tvrdil
bývalý český ministerský předseda Andrej Babiš.

Babiš ve čtvrtek v úvodním proslovu na akci CPAC Hungary v Budapešti zlořečil současným vůdcům
Evropy, o nichž říkal, že jsou odtrženi od zájmů běžných lidí.

„Z Bruselu se stala Slonovinová věž odtržená od každodenního života, doupě lobbyistů a bující
byrokracie, která nám diktuje, jak žít, co jíst a jak myslet,“ říkal posluchačům.

„Národní suverenita, svoboda slova, zdravý rozum, ne-ideologické vzdělání, konzervativní hodnoty,
naše tradice, náš způsob života, to vše je vystaveno útokům Bruselu. Proto s tím musíme bojovat.
Musíme si zpět vzít kontrolu nad svými životy a životy našich občanů. Musíme si Evropu vyrvat zpět.“

Babiš se zaměřil na radikální Zelenou agendu protlačovanou v posledních letech Bruselem a
Evropskou komisi obvinil, že se vzdala „klimatickým aktivistům, ideologům CO2 a Zelenému údělu a
stala se jejich rukojmím.“

„Nikdo nepopírá, že ochrana životního prostředí je kriticky důležitá, pokud se ale protlačuje v její
současné formě, tak Zelený úděl zničí evropský průmysl; zničí spolehlivé zdroje energie; ožebračí
evropské občany; a udělá z aut, dovolených nebo i jezení masa luxus, který si budou moci dovolit jen
nejbohatší,“ varoval.

„Je zjevné, že Zelený úděl s sebou přinese ohromné sociální, ekonomické, politické a geopolitické
náklady. Náklady, které mohou vyvolat ve společnosti nesmírné napětí, a to i mezi spojenci, a
otevřou dveře radikálům, kteří chtějí ohrozit naši demokracii.

„Papaláši v Bruselu si myslí, že Evropská unie, která produkuje pouhých 9 procent globálních emisí
CO2, spácháním takového rituální Zelené sebevraždy zachrání svět. Faktem je, že bez spolupráce
s nejhoršími a největšími znečišťovateli neudělá Zelený úděl s globálními emisemi CO2 vůbec nic a
přinese jen Zelený temný věk Evropy. Zelený úděl v této formě může být jen počátkem ještě
zlovolnějšího plošného útoku na osobní svobody a volnost,“ dodal.

Bývalý český ministerský předseda volal po větším rozšiřování EU, kdy obhajoval přijetí Západního
Balkánu a Srbska do Schengenského prostoru bez hranic spolu s posílením bezpečnosti podél
vnějších hranic Evropy.
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„Dobře chráněné hranice kolem Evropy budou znamenat volný pohyb lidí, zboží a služeb uvnitř,“
říkal posluchačům s dodatkem, že „k dosažení těch svobod, pohybu zboží, kapitálu, služeb a lidí se
toho musí ještě hodně udělat.“

Evropa se musí stát soběstačnou také v klíčových strategických sektorech, jako je obrana,
zemědělství, výzkum a vývoj, farmacie a vakcíny, jaderná energie, ropa a plyn a mikro-energetická
produkce, řekl Babiš.

„Jen tak může Evropská unie pokračovat jako projekt, kterému budou lidé věřit a podporovat ho.
Evropa na to zdroje má, Evropa má i know-how, Evropa má lidi, Evropa má potenciál. Jediné, co jí
chybí, jsou vůdci.

„Potřebujeme politiky, kteří touží prosazovat národní zájmy svých zemí a spolu s tím i silnou a
sebevědomou Evropskou unii v součinnosti s ostatními supervelmocemi jako Spojené státy a Čína.
Vždy jsem zastával, že země by se měla vést, jako se vede rodinná firma založená na vizi, strategii a
solidaritě. V EU nic z toho nevidím. Vše podléhá politice, strategie se mění při každých volbách. Ve
skutečnosti jsou to nevolení byrokraté v Evropské komisi, kdo opravdu rozhoduje. To potřebujeme
změnit.“

Tento vůdce české opoziční strany ANO též řekl, že volby do Evropského parlamentu příští rok by
mohly být těmi nejdůležitějšími volbami za dlouhé roky a mohly by vyvolat zásadní změny ve
směřování Evropy.

„Jejich výsledek určí budoucnost Evropské unie, budoucnost našich dětí a nadcházejících generací.“

„V evropských volbách můžeme začít napravovat škody a přijít s frází, učinit Evropu opět velikou.
Má-li EU globálně mezi ostatními supervelmocemi přežít, musí zůstat silná a nezávislá. Plně
schvaluji tvrzení francouzského prezidenta Emmanuela Macrona, který poukazoval, že Evropa by
měla být autonomní, ne být nohsledem Spojených států nebo Číny. Jsem rád, že si čím dál více lidí
konečně uvědomuje to, co v posledních několika letech opakuji,“ dodal.

Na závěr Babiš varoval, že Evropa je „na rozcestí“ a budoucí existence Evropské unie je „v
ohrožení“, než slíbil, že „udělá vše pro to, aby se zbavil těch Zelených aktivistů a přivedl EU zpět
k rozumu a zajistil, že Evropský projekt bude pokračovat i v dalších letech.“
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